
 

 

Art.  51 vragen over het kappen van de vaantjesboom 

Kontakt Milieubeheer Zaanstreek heeft zich in hun brief van 23 maart 2015 met grote verontrusting 

uitgesproken over het kappen van de vaantjesboom (Davidia involucrata) in de stadskwekerij in de 

Rosmolenwijk. Deze boom stond als dendrologisch waardevol op de waardevolle bomenlijst van 

Zaanstad. Voor het kappen van een dergelijke boom is een kapvergunning vereist. Juist deze  

dendrologisch waardevolle bomen dienen heel goed beschermd te worden., wat kennelijk met deze 

boom niet gebeurd is. Dat betekent een onherstelbare schade aan het bomenbestand in Zaanstad. 

Wij hebben daarover de volgende Art. 51 vragen aan het College van B & W: 

1. Is het correct dat er geen kapvergunning voor deze boom is aangevraagd? Zo ja, hoe kan het 

gebeuren dat een dergelijke waardevolle boom zomaar gekapt wordt? 

 

2. Kan het College toezeggen dat een zelfde boom van voldoende omvang wordt herplant? 

 

3. Hoe gaat het College voorkomen dat dergelijke waardevolle bomen in de toekomst zomaar 

gekapt worden? 

 

4. Op welke manier gaat het College zich inzetten voor een betere bescherming van de 

waardevolle bomen in Zaanstad? 

 

Wij verzoeken u om een spoedige beantwoording van deze vragen. 

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

Romkje Mathkor 

 

 

 


